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ZAPISNIK 

s XI. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća 

 

 

Sastanak je održan u petak 21.6.2019. godine s početkom u 11:00 sati u Sali za sastanke 

Općine Posušje. Na sastanku su bili prisutni članovi  LEV-a ispred Općine Posušje i 

Općinskog vijeća: Općinski načelnik Branko Bago, Predsjednik OV-a Ivan Lončar, Stipe 

Bešlić predstavnik TPP-a, Dragica Lebo Suradnik u Jedinici za lokalni ekonomski razvoj, , 

Željko Tolo Pluton d.o.o., Marstela Ramljak PS Produkcija d.o.o., Željko Pavković Tropicana 

bar d.o.o., Pere Lončar Lončarplast d.o.o., Tanja Bakula ispred Razvojne agencije Županije 

Zapadnohercegovačke (HERAG), te ispred Ureda za europske integracije, ravnatelj Ivan 

Jurilj.  

 

Odsutni članovi: Krasnodar Petrović Planet d.o.o., Damir Vican Miviko d.o.o. 

 

Budući da je postojao kvorum za rad, jednoglasno je usvojen sljedeći predloženi   

 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s X. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća Posušje  

2. Proračun općine Posušje za 2019. godinu  

3. Plan kapitalnih investicija za 2019. godinu  

4. Pregled administrativnih i komunalnih taksi i naknada  

5. Prostorno-planska dokumentacija (poslovne zone)  

6. Cijene i kvaliteta komunalnih usluga  

7. Razno  

 

Ad.1. Zapisnik je usvojen jednoglasnom odlukom svih prisutnih članova te nije bilo nikakvih 

dopuna i prijedloga za izmjenama prilikom usvajanja.  
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Ad.2. Dragica Lebo je ukratko predstavila Proračun općine Posušje za 2019. godinu po 

glavnim stavkama rashoda i prihoda i naglaskom na sredstva za obnovu i razvoj gdje je 

planirano 3.164.500,00 KM za 2019. godinu.   

 

Ad.3. Predstavljen je Plan kapitalnih investicija za 2019. godinu (usvojen na 22.sjednici 

Općinskog vijeća održanoj 19.12.2018.godine)  pojedinačno po projektima koji su ujedno i 

strateški infrastrukturni prioriteti Općine Posušje. Predsjednik OV-a Ivan Lončar kako se 

djelomično realiziraju aktivnosti skoro svih projekata koji su na popisu PKI-a. Marstela 

Ramljak se kratko osvrnula na projekt Uređenje prostora za vatrogasce u južnoj tribini 

stadiona Mokri Dolac, te je naglašeno kako je izrada projektne dokumentacije u tijeku i kako 

se odvija stalna komunikacija s Upravom civilne zaštite Županije Zapadnohercegovačke što 

se tiče izrade a i financiranja. Ivan Jurilj je kratko spomenuo mogućnosti prijave ovog 

projekta na buduće programe prekogranične suradnje iz područja civilne zaštite.  

 

Ad.4. Predstavljen je pregled administrativnih i komunalnih taksi i naknada što se tiče 

kategorija, načina plaćanja kao i oslobađanja od plaćanja upravnih pristojbi. Općinski 

načelnik Branko Bago je dodao kako se razmišlja o mogućnosti naplate komunalne naknade u 

užem središtu grada, te stavio naglasak na donošenje pojedinačnih Regulacijskih planova za 

područja izgradnje stambenih objekta, odnosno parcela koja se nalaze u blizini magistralnih 

puteva.  

 

Ad.5. Ukratko su predstavljene poslovne zone, postojeća prostorno planska dokumentacija, 

broj slobodnih parcela u obje poslovne zone te mogućnost ulaganja. Ivan Lončar je naglasio 

kako ima interesa za kupnju novih parcela u poslovnoj zoni Osrdak. Marstela Ramljak je 

kratko dodala kako bi trebalo prilikom kupnje parcela u polovnim zonama u Ugovor o kupnji 

dodati klauzulu o obvezi gradnje u određenom vremenskom razdoblju nakon kupnje parcele 

kako bi se još više poticao razvoj poslovne aktivnosti na području općine Posušje.  

 

 

Ad.6. Nakon kratkog predstavljanja cijene i kvalitete komunalnih usluga općinski načelnik je 

naglasio kako postoje i oslobađanja za socijalne kategorije nakon dostave podataka od Centra 

za socijalni rad. Marstela Ramljak je dodala kako je dobro organiziran odvoz komunalnog 

otpada za fizičke osobe, a za pravne osobe uvesti povoljni način otkupa kada je riječ o otkupu 

otpada za više kontejnera. Naglašen je i problem otkupa komunalnog otpada za područje 

Rakitna za domaćinstva koja redovno ne plaćaju odvoz, pa samim tim dolazi do problema 

odlaganja otpada na druga mjesta čime se stvaraju divlje deponije a za koje je zaduženo 

poduzeće Ladanušić čistoća d.o.o.. Potrebno je poduzeti aktivnosti kako bi se navedeni 



 

problem riješio, odnosno preuzeti pravni model od JP Vodovod d.o.o. za naplatu neplaćenih 

računa za usluge odvoza komunalnog otpada.  

 

Ad.7. Pod točkom razno Načelnik je uputio pitanje Ivanu Jurilju za osnivanje kreditno 

jamstvenog fonda na razini Županije Zapadnohercegovačke za sufinanciranje projekata. Ivan 

Jurilj je naglasio kako je ograničenje postojeća Odluka o zaduživanju a i ograničavajući 

čimbenik je neizvjesnost odobravanja projektnih prijedloga. Naglasio je kako će na sljedećoj 

sjednici Razvojnog vijeća ŽZH biti predstavljeni modaliteti sufinanciranja projektnih 

prijedloga. Ivan Jurilj je i dodao kako je u tijeku izrada Strategije obrazovanja gdje će glavni 

naglasak biti na analizi potreba malog i srednjeg poduzetništva za radnom snagom, te kako će 

se aktivnosti prikupljanja i analize podataka za cijelu Županiju nastaviti u nadolazećem 

vremenskom razdoblju.  

 

 

 

 

 

  

 


